

Title (en)

AUTOMOBILE WINDOW STRUCTURE.

Title (de)

FENSTEREINHEIT FÜR KRAFTFAHRZEUGE.

Title (fr)

STRUCTURE DE GLACE DE VOITURE.

Publication

EP 0074388 A1 19830323 (EN)

Application

EP 82901222 A 19820309

Priority

US 24246881 A 19810311

Abstract (en)

[origin: WO8203105A1] An automobile window comprising a fixed panel (17) mounted in a panel and having a cut-out in its lower central part. A movable pane (12) fits into the cut-out and is mounted on tracks (27, 28) to be retracted by a regulator (33) into the panel. The regulator (33) includes a flexible, guided member (36) that bends around a corner in an elbow (42) to minimize the required height of the panel relative to the height of the movable pane.

Abstract (fr)

Glace de voiture comprenant un panneau fixe (17) monte dans un panneau et possedant un decoupage sur sa partie inferieure centrale. Une glace mobile (12) s'adapte dans le decoupage et est montee sur des rails (27, 28) lui permettant d'etre retractee dans le panneau au moyen d'un dispositif de reglage (33). Le dispositif de reglage (33) comprend un organe flexible et guide (36) formant un coude (42) autour d'un angle de maniere a permettre de reduire au minimum la hauteur necessaire pour le panneau par rapport a la hauteur de la glace mobile.

IPC 1-7

E05F 11/48

IPC 8 full level

B60J 1/17 (2006.01); **E05F 11/42** (2006.01); **E05F 15/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

B60J 1/17 (2013.01); **E05F 11/426** (2013.01); **E05F 15/689** (2015.01); **E05Y 2900/55** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8203105 A1 19820916; EP 0074388 A1 19830323; IT 1150276 B 19861210; IT 8220110 A0 19820311

DOCDB simple family (application)

US 8200286 W 19820309; EP 82901222 A 19820309; IT 2011082 A 19820311